

CERASHIELD ECO

BACK-VENTILATED FACADES



CERASHIELD ECO. Light ceramic facades.

> Quality and design, for us from CERAMAX, are of paramount importance, by developing our products.

CERASHIELD ECO is developed for ceramic facades with thin and light xxl ceramic slabs.

The system is available with mechanical or glued ceramic panel bonding.

A good connection to usual systems is important for a high cost efficient solution. Therefore we developed CERASHIELD ECO with high compatibility to usual facade sub-constructions.

CERASHIELD ECO. Leichte Keramikfassaden.

> Qualität und Design sind für uns von CERAMAX entscheidende Faktoren, bei der Entwicklung unserer Produkte.

CERASHIELD ECO ist für Keramikfassaden aus dünnen und leichten XXL-Keramikplatten entwickelt.

Das System ist mit mechanischer und geklebter Plattenbefestigung erhältlich.

Für eine hohe Wirtschaftlichkeit kann CERASHIELD ECO mit allen gängigen Fassaden-Unterkonstruktionen kombiniert werden.

Ready to use.

> CERASHIELD ECO facade modules are produced as semi-finished products. They are "ready for use" and don't necessarily need further processing. They can be directly mounted at the construction site.

CERASHIELD ECO-M. Mechanical bonding.

> CERASHIELD ECO-M. Bonding with European Technical Assessment ETA-16/0096. The system consists of CERASHIELD panels with a minimum thickness of 8 mm. On their backside they get an mechanical bonding with a CERATEC adapter profile. Due to the adapter profile CERASHIELD ceramic panels can be fixed on different constructions. As balconies, ceilings or facades.

CERASHIELD ECO-M. Glued bonding.

> CERASHIELD ECO-G facade modules consist of 6 mm CERASHIELD ceramic panels and glued adapter profiles on their backside. At the construction site only the pre-processed facade modules must be fixed. There is no glueing necessary.

Take our advise!

> First informations are available on our website at www.cerashield.de. Or make an appointment for a consultation. Send an email to info@cerashield.de.

Fertig zur Verarbeitung.

> Fassadenelemente der Produktreihe CERASHIELD ECO werden als anwendungsfertige Module geliefert. Sie müssen an der Baustelle nicht bearbeitet werden und können direkt montiert werden.



CERASHIELD ECO-M. Die Mechanische Plattenbefestigung.

> Mit europäischer DIBt-Zulassung ETA-16/0096. Bestehend aus CERASHIELD Platten (min. 8 mm) und einem rückseitig verschraubten CERATEC Adapterprofil, zur Befestigung an unterschiedlichen Konstruktionen. Als Balkonverkleidung oder Fassade.

CERASHIELD ECO-G. Die geklebte Plattenbefestigung.

> Bestehend aus 6 mm CERASHIELD Platten mit einem werksseitig auf der Rückseite verklebten Adapterprofil. Zur Montage ist keine Verklebung an der Baustelle erforderlich! Das spart Zeit und Kosten.

Lassen Sie sich beraten!

> Informieren Sie sich unter www.cerashield.de oder senden Sie ein Email an info@cerashield.de.

